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CHRISTMAS SUNDAY JOINT WORSHIP
Worship with Praise

Harp Prelude
                                        Brother Philip Chen
Call to Worship

               Brother Simon Liu/James Huang                       

Praise Songs                                              CrossPointe Praise Team

*Pastoral Prayer



               Rev. Szuhsing Mao 
*The Lord’s Prayer (Sung to Malotte)                                         All
Candle Lighting       Luke 2:8-14                     Pastor Jay Cordova/

                                                    Mrs. Shu Li Mao/Teresa Cordova
Baptism                                                             Rev. Szuhsing Mao
Worship with Giving

Welcome/Announcement
     Brother Simon Liu/James Huang
   

Offering                                                                                       All
Music Offering     “Hush! There is a Baby!”       CCCSB Children
Worship in the Word

Message              “Empowered Hope”       Pastor Jay Cordova
                            Luke 2:25-35   Interpreted by James Huang
Worship by Living the Word

Welcome of New Members                        Rev. Szuhsing Mao *Doxology                                                                          All
*Benediction



             Rev. Szuhsing Mao
Choral Benediction



           CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
全體教牧同工及執事們恭賀大家聖誕節蒙福。本主日成人裝備訓練將暫停，會後請各位一同享用午餐與弟兄姐妹交誼。
二.
本主日教會崇拜將舉行浸禮，受浸者:周哲，薛青夫婦，周雨軒弟兄及朱珠姊妹；並接納新會員：陳約翰弟兄，韓恩慧，陳慈愛及王惠琴姊妹。請為他們代禱及歡迎他們成為這教會的成員。 

三. 
凡奉獻捐款希望於本年度報稅者，請務必在12月31日下主日(12月最後的主日)送繳教會。
四.
孫文驄楊麗珍夫婦感恩奉獻本主日午餐，願神祝福他們一家。
五.
週三晚中英聯合祈禱會於12月27日晚8:00在教會舉行，由劉強國執事帶領。

六.
教會週五晚青少年節目及兒童團契因聖誕及新年假期將暫停，於明年1月恢復聚會。日期容後宣佈。
七.    週五課後課業輔導TGIF因聖誕及新年假期暫停。明年1月12週五下午復課。

八.
2018新年特會與同工培訓(執事及團契負責人)

12月30日週六上午10:30:  Pastor Jay Cordova
12月31日聯合主日崇拜上午10:30: 梁潔瓊院長
1月1日週一上午10:30: 卯莎崙牧師
一連三天下午1:00-3:00為同工培訓，請弟兄姐妹同來參加。
九.
為了讓各團契及弟兄姊妹妹了解2018年教會事工，請大家多參考2018年教會事工年曆。
十.
青少年冬令營將於1月19日至21日在Crestline 的Thousand Pines舉行。有意參加者請即向Pastor Jay查詢。
十一.   2018年團契與門訓用書；《基督徒成長101》$15；《合神心意的見證》中文$15，英文$13，請向卯牧師辦公室取書。
十二.  2018年團契用書是《基督徒成長101》。門訓是《合神心意的見證》，執事們與團契負責人需參加。歡迎有興趣的弟兄姊妹參加，弟兄姊妹合成3-5人一組。牧師會開課。
十三.  教會辦公室將於12月26日(週二)休假 (聖誕假日補假)。

ANNOUNCEMENTS

1. 
Christmas greetings and blessings to all from the church staff and all the deacons. No Equipping classes today. Lunch will be served immediately after the service. 
2.
Christmas Baptism is held this morning. The newly baptized are Jeff Zhou, Qing Xue, Eric Zhou and Judy Zhu.  We also welcome John Chen, Grace Han, Jennifer Chen and Ellen Wong into church membership. Please remember them in your prayers and welcome them into the church family. 
3.  
2017 Donation. Donations to the credit for tax purposes must be offered by 12/31 next Sunday, the last Sunday of December. 

4.
Today’s lunch is donated by William and Joanna Sun in thanks- givings. May the Lord continue to bless their family.   

5.
Joint Wednesday Night Prayer meeting will be held on 12/27 at 8 pm and led by Deacon Simon Liu.

6.
Attention Parents! There will be No Friday Children nor Youth program at church due to the Christmas and New Year holidays. All programs will resume in January next year.
7.
Due to the Christmas and New Year holidays, Friday TGIF will not meet again until 1/12/2018. 
8. 
2018 New Year Revival Meeting/Leadership Training


12/30 Sat. 10:30 am: Pastor Jay Cordova

12/31 Joint Sunday Worship 10:30 am: Dr. Katheryn Leung
1/1 Mon. 10:30 am: Rev. Sha Lun Mao
Leadership Training 12/30, 12/31 and 1/1 (1-3 pm)
9.
2018 Church Events Calendar is enclosed for your future reference.  
10.
Youth Winter Camp will be held from 1/19-21 at Thousand Pines in Crestline. See Pastor Jay for details and to register. Early bird price is $150. 

11.
2018 Fellowship studying materials: “Growing as a Christian 101” is available at $15;  “Witness Essentials” is available at $13. Please contact Rev. Mao. 
12.
2018 Fellowship will study “Growing as a Christian 101” and all Deacons and Fellowship leaders will study “Witness Essentials”. All interested brothers and sisters are welcome.   
13. The church office will close on 12/26 Tuesday as the makeup day for the Christmas Holiday.
